
Fra: Hilde Skjeggestad (Hilde.Skjeggestad@hfk.no)
Sendt: 02.03.2018 09:57:30
Til: Irene Fredheim Kronen
Kopi: 

Emne: VS: Referat fra møte 5, fredag 10. november 2017
Vedlegg: 170904_BT4_budsjettskisse2.pdf;171110_Freuchen.pdf;Søknad.pdf;CV
mv.pdf;171110_referat_møte5_BT4.pdf

 

 

Fra: Hilde Skjeggestad 
Sendt: 13. november 2017 14:21
Til: Ingrid Haukeland <Ingrid.Haukeland@hfk.no>; Annike Gullestad <Annike.Gullestad@hfk.no>; Petra Rahm
(petra@kunstsenter.no) <petra@kunstsenter.no>; Ronny Skaar <Ronny.Skaar@hfk.no>; Tone Stedal Haugland
<Tone.Stedal.Haugland@hfk.no>
Kopi: Stein Dvergsnes <stein.dvergsnes@bybanen.no>; Sølvi Marie Myrseth (Solvi.Marie.Myrseth@hfk.no)
<Solvi.Marie.Myrseth@hfk.no>; Marianne Ose Askvik <Marianne.Ose.Askvik@hfk.no>
Emne: Referat fra møte 5, fredag 10. november 2017

 

Hei alle, og takk for godt møte på fredag!

Vedlagt er utkast til referat. Gi tilbakemelding om dere har merknader.

 

Kan ellers opplyse at jeg hadde en hyggelig prat med Jan Freuchen på fredag. Han syns prosjektet til
Fyllingsdalen høres veldig interessant ut, og vil gjerne være med. Jeg har sendt ham litt info om trase og
Fyllingsdalen pr epost, og lovet å komme tilbake til ham så snart vi er klare for å konkretisere et forprosjekt.
Jeg legger ved presentasjonen jeg viste i møtet som vedlegg til referatet, i tillegg til hans egen søknad.

 

Og en ting jeg glemte i forrige møte: Bergen kommune arrangerer seminar om kvalitet i byutviklingen fredag
24. november 2017. Programmet ser interessant ut. Selv er jeg dessverre bortreist da, men håper noen av
dere har anledning til å gå! Innleggene vil bli gjort tilgjengelig i etterkant, melder arrangøren.

https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/byradsavd-for-byutvikling/6580/article-149288

 

Fortsatt god uke til dere alle!

Hilsen Hilde


